
 

 

16.04.24 

Fraværende: Anne. 

PKT. DAGSORDEN: FACILITATOR REFERAT 

1. Referat for sidste møde Jonas Underskrevet og godkendt 

2. Godkendelse af 
dagsordenen 

Jonas Godkendt 

3. Elevrådet Annabel og 
Mads 

Der er lavet et årshjul over hvad pengene skal gå til hvornår. Elevrådet 
præsenterer deres ideer og tanker og hvad de har undersøgt. 
 
Enstemmigt vedtaget: Elevrådet bliver tildelt 7500 kr. til kalenderåret 2024.  

4. Valg til Fællesbestyrelsen Marc 25.April bliver det offentliggjort på Aula. Vi følger tidsplanen for valgproceduren 
derfra.  

5. Ordens og værdiregelsæt  Alle skoler skal have et ordens og værdiregelsæt. 
 
Vi har taget afsæt i Rasmus Alenkær og vores egne værdier. 
Så vores værdier og ordensregler bygger på begge dele. 
 
Fast punkt på forældremøderne fremadrettet. 
 
Fællesbestyrelsen arbejdede med regelsættet og gav deres input. 
Næste step er at personale gruppen giver deres inputs, før det endelig kan  
godkendes.  
 

6. Skoleudviklingsplan/Samtale 
08.05.24 

 Skoleudviklingsplanen skal kigges igennem og justeres til.  
 
Tilføjelserne er: 
-Ordblindeindsatsen skal beskrives og fremover fremgå i planen. 
-Der skal også beskrives hvornår og hvordan vi arbejder projektorienteret i 



 

 

undervisningen. 
 
 
Skoleudviklingssamtalerne er med ledelsen, elevrådet og formand og 
næstformand i fællesbestyrelsen og skolechefen. 
 
Samtalerne centrerer sig om de data, der er offentlig kendte omkring Årre 
Børnecenter. 
 
 

7.  Økonomi  Der gives en status på den økonomiske situation i Årre Børnecenter. 
Økonomien fortsat er god 

8. Ansættelser & 
Ny ansættelser 

 Grundet den gode økonomi, flere tildelte ressourcer kommende skoleår, stigende 
børnetal m.m. så kigger vi ind i en ansættelse af en ny fuldtidsstilling på 
lærersiden. 

9. 0-2 års pladser  Vi er på 5 opfyldte pladser i vuggestuen ud af de 6 pladser.  
 
Der er gennemført en strukturændring i børnehaven/vuggestuen, så personalet 
bedre kan mødes og højne kvaliteten af indsatserne. Der er positive tilbage 
meldinger fra personalet. 
 

10. Samarbejde Agerbæk  Der er en ny procedure for klassesammenlægningerne for kommende 7.klasse.  
Det støtter vi op om. 
Ydermere vil der komme 2 arrangementer for 6.klasser på tværs af de 3 skoler, 
hvor Agerbæk/Starup er vært og det samme er vi.  
Vi afholder arrangementet en tirsdag, hvor der ellers ville være Juniorklub. 



 

 

11. Trivselsundersøgelse  Trivselsmålingen bliver gennemgået. Der er mange positive elementer og ting vi 
skal være nysgerrige på. 
 
Den fremadrettet indsats bliver gennemgået i samarbejde med klasseteamene på 
de enkelte klassetrin, så vi får målrettet indsatsen. 
 
 

12. Evt. 
 

  

13. Punkter til næste gang.  
 
 
 
 

 

    

    

 


